



## PROTOKOLL STYREMØTE VT 10 ex/ 2022-2023

Tid: 21.februar 2023 kl. 16:30 – 17:40  
Sted: Microsoft Teams  
Til stede: Malin Sandbæk, Frank Skarsholt, Roger Hansen, Celine Talbot, , Joachim Haugvaldstad og Hilde Jensen  
Ikke til stede: Marita Tangen Svindland  
Fra adm: Hege Rokseth, forbundssekretær

### SAKSLISTE:

Saksnr.	Styreperiode	Sak	Ansvarlig
S1-10	2022 – 2023	Godkjenning av innkalling og protokoll VT 8ex	Nestleder
S2-10	2022 – 2023	Godkjenne sakspapirer generalforsamling	Nestleder
S3-10	2022 – 2023	Ponniaktiviteter og Aktivitetsstall	Forbundssekretær
S4-10	2022 – 2023	Tekst til sammenslåingssaken -blir presentert på møtet torsdag.	Forbundssekretær
S5-10	2022 – 2023	Rekruttserie	Roger Hansen
		Orienteringssaker	Nestleder
		Eventuelt	

Nestleder Frank Skarsholt åpnet møtet ved å ønske velkommen. Det ble meldt inn to (2) saker til eventuelt.

#### S-1-10/22-23 Godkjenning av innkalling og protokoll VT9ex

**Vedtak:** Styret godkjente innkallingen og protokoll VT9ex

#### S-2-10/22-23 Godkjenne sakspapirer Generalforsamling

1. Disponering av overskudd, budsjett og aktivitetsplan
2. Årsberetning, saksliste og regnskap. Regnskap etc ettersendes når revidert.

**Vedtak:** Styret tok saken til etterretning

#### S-3-10/22-23 Ponniaktiviteter og Aktivitetsstall

Viser til e-post fra Celine Talbot.

- Aktivitetsstall – må være et sted. Vanskelig på Jarlsberg akkurat nå pga ombygging. De stallene vi kunne ha brukt blir brukt til de som må flyttes på pga ombyggingen. Mer aktuelt når ombygging er klar.

- Arena-styret har fått dette innspillet tidligere, og tar det med videre. VT følger med på status og følger saken videre.

- Angående ponnidag – vanskelig å få til i august, men det kan gå bra de to første ukene av juni. Passer best for Jarlsberg i helgene. 10.juni. Celine sjekker med Tove Onshuus.

**Vedtak:** Styret tok saken til etterretning



## **S-4-10/22-23** Tekst til sammenslåingssaken

Teksten blir presentert på møtet torsdag.

**Vedtak:** Styret tok saken til etterretning

## **S-5-10/22-23** Rekruttserie

Forslag fra Roger Hansen om rekruttserie. Handler om hvordan vi kan samle unghestene i Vestfold i en egen serie. Ikke en kopi av mønstringsløpene. Det er ikke utarbeidet et forslag til regelverk ennå.

**Vedtak:** Styret støtter forslaget og ser på muligheter for hvordan det kan løses økonomisk. Det blir tatt opp til diskusjon med travlagslederne i møtet på torsdag.

## **Orienteringssaker**

1. Representasjon og synlighet - Orientering fra oppdretterkonferansen.  
Marita har laget et referat som vi kan bruke videre. Veldig bra faglig innhold. Gode forelesere. Deltakerne er preget av noe pessimisme knyttet til avlsarbeidet.  
Styret ønsker å følge opp viktigheten av at DNT også synliggjør at dette området er viktig for Travnorge. VT skal følge opp de sakene vi synes er viktige for Vestfoldtravet og vil stille med representanter fra styret der vi finner det nødvendig.

## **Eventuelt**

- Mandag 6.mars: Besøk av Anne Wangen og Hanne Sæbø ang nye karenstid-regler, utstysreglement og generell hestevelferd. Hilde Jensen følger opp dette.
- Skulpturer til Hestegallaen. Roger jobber med å skaffe nok til prisene vi skal dele ut.

Møtet ble avsluttet kl.17:40

Malin Sandbæk

Frank Skarsholt

Celine Dobloug Talbot

Roger Hansen

Joachim Haugvaldsstad (vara)